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Vragen: 

 

 De GR Peelgemeente komt € 306.000,- tekort door het extra inzetten van arbeidskrachten. 
Dit bedrag is terug te herleiden naar in incidentele CAO begroting en daarnaast nog ruim 
€ 200.000,- aan formatie tekort. Waarom is hierover geen instemming gevraagd? 

 Kunt u uitleggen waarom een controle functie extra begroot moet worden voor 2 FTE? 
Kunt u uitleggen waarom er 0,75 FTE extra begroot moet worden om beter om te gaan met 
data? Dataverwerking zou niet veranderd moeten zijn met de overgang van WBPG naar de 
AVG alleen de dataverwerking en de wijze waarop ten einde welk doel moet vastgelegd 
worden. 
Waarom ligt de behoefte volgens de GR Peelgemeente mbt de functionaris voor 
gegevensbescherming op 2 fte en bijvoorbeeld niet op 1 fte functionaris voor 
gegevensbescherming en 1fte privacy-officer? 
Daarnaast heeft de gemeente Gemert-Bakel, volgens onze informatie, momenteel zelf een 

functionaris voor gegevensbescherming. Is het dan nog wel noodzakelijk dat er vanuit de GR 

Peelgemeente voor ons capaciteit wordt vrijgemaakt waarvoor onze gemeente betaalt?; 

 De caseload wordt onder andere ook veroorzaakt door langdurig ziekteverzuim, hoe hoog 
het verzuim en wat is hierin het perspectief? Zit er een verband tussen de hoge caseload en 
het ziekteverzuim?; 

 In aanloop naar 2019 worden aanvullende maatregelen voorbereid, waardoor de 
personeelskosten voor consulenten beter beheersbaar worden. Wat zijn deze maatregelen 
naast de summier aangegeven acties en wat is de verwachting van het resultaat leidt dit 
bijvoorbeeld tot lagere kosten?; 

 


